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Verslag ALV BV Vogelbuurt  
   
Datum:     13 mei 2025  
Tijd:     20.00 -21.45 uur  
Plaats:      Schepphuis, Dorpsstraat 15 Kethel 
Verhinderd m.k.:  M. van den Oord, W. Broeren, E. Poldervaart, R. Hoff en G. Fuhler. 
Aanwezig:     minimaal 17 leden 

 

1.  Welkom en Opening 
Namens het bestuur opent Leo Koolhaas de vergadering met een welkom aan ieder, in het bijzonder onze 
spreker van vanavond, de heer Jan Roeling. 
Leo moet helaas Gwenny Fuhler wegens ziekte verontschuldigen.  
 
2.  Vaststellen agenda en mededelingen 
• De berichten van verhindering (zie hierboven). 
• De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3.  Behandeling notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 14 mei 2024 
Er zijn geen vragen naar aanleiding van het verslag. 
De notulen worden vervolgens, met dank aan de opsteller, ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Vacatures bestuur  
De voorzitter memoreert dat Paul van Mansum, zoals eerder afgesproken, per vanavond zijn bestuurstaken 
neerlegt. Er zijn dus nu minimaal twee vacatures in het bestuur. Een bestuur van vier leden is te gering dus 
aanvulling is echt nodig! Aspirant bestuursleden zijn ook welkom om eens mee te draaien om de sfeer te 
proeven én ook deeltaken zijn mogelijk!  Het is allemaal niet veel werk, maar meer mensen zijn wél nodig. 
Het bestuur is blij dat Richard van den Born de redactie van onze buurtkrant Vogelvoer op zich gaat nemen. 
 
5. Vaststelling Jaarverslag over 2024 
Naar aanleiding van: Leo noemt het vele werk dat de activiteitencie. Kunstwerk in de buurt heeft verricht 
(daarover later meer). We missen node de Hanging Baskets, die gesneuveld zijn in de bezuinigingsronden van de 
Gemeente Schiedam. Dit jaar wordt vanuit het stadsbestuur veel geld besteed aan ‘Schiedam 750 jaar’, voor 
volgend jaar, het ‘Ravijnjaar’, vrezen we nog meer bezuinigingen! 
De Tai Chi-groep en de Ouderensociëteit zijn inmiddels gewend op hun nieuwe locaties. Over de toekomst van 
kerkcentrum De Ark is nog niets bekend. 
Naar aanleiding van een vraag van de heer Smits, vertelt de voorzitter dat de Laadpalen voor elektrische auto’s 
door de Gemeente worden gegund aan bepaalde exploitanten, die deze dan in samenwerking met Stedin 
kunnen realiseren. De Laadpaal in de Koekoekslaan heeft nooit gefunctioneerd, vermoed wordt dat de 
elektrische voeding niet te vinden is. Het bestuur zal nog eens rappelleren bij de Gemeente omdat we een 
dergelijke voorziening, ook voor bezoekers in de buurt, graag willen. 
Het verslag wordt onder dank vastgesteld. 
 
6. Vaststelling Jaarrekening over 2024 / decharge penningmeester en goedkeuring begroting 2025 
De jaarrekening is gecontroleerd door een kascontrolecommissie bestaande uit de leden 
Ingrid Pijnakker, Rob Kunst en Richard van den Born. Hun goedkeurend verslag ligt ter inzage. 
De jaarrekening wordt onder dank aan de penningmeester en de kascontrolecommissie ongewijzigd vastgesteld.  
De penningmeester wordt decharge verleend. 
Ook de begroting over het lopende jaar wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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7.  Aanstellen kascommissie  over 2025 
De leden Kunst en Van den Born zijn aftredend. Vanwege de continuïteit van de kascontroles zoeken we naast 
Ingrid Pijnakker één nieuw lid voor de kascontrolecommissie. Jeannette de Sterke stelt zich beschikbaar, 
waarvoor dank! 
 
8. Laatste nieuws over het kunstwerk Vogelnest van Josua Wechsler 
Gérard Smits toont het model/ontwerp van het kunstwerk, waarop de keuze vorig jaar is gemaakt. De 
kunstenaar, Josua Wechsler, is inmiddels een heel eind op streek: de boomstam is bij zijn atelier in Ospel (nabij 
Eindhoven), een stam van Robinia [Europees hardhout]. Op 20 mei is een volgend overleg met het de kunstenaar 
zelf, Hoofd Cultuur van de Gemeente Schiedam, leden van de Adviescommissie Beeldende Kunst van de 
Gemeente en o.a. Gérard Smits en Paul van Mansum namens de activiteitencommissie.  
Bespreekpunten: de te realiseren nestkasten in het kunstwerk (bijv. grootte vlieggaten), het onderhoud van het 
object in de komende jaren, de aan te leggen bloemenweide, toezicht vanuit de buurtbewoners en (inmiddels 
toegezegde) samenwerking met de OBS Het Windas. 
N.a.v. een vraag van Ingrid Pijnakker wordt verteld dat Jan van der Meulen (buurtbewoner) als vogeldeskundige 
betrokken is bij het project. 
N.a.v. een vraag van Jacob de Sterke vertelt Gérard dat het nest waarschijnlijk van metaal wordt gevormd met 
een ‘bast’ van deels kunststof met de uitstraling van kurk. 
Ruud Figee vraagt naar de plannen met de bomen op de plek. Eén boom zal waarschijnlijk verplaatst moeten 
worden. Een van de aanwezigen suggereert deze als vervanger voor de dode boom elders in de buurt aan te 
bieden. We nemen deze suggestie graag mee! 
 
De feestelijke onthulling stond aanvankelijk gepland in het voorjaar 2025, maar zal in elk geval binnen het kader 
van Schiedam 750 jaar plaatsvinden. 
 
Het grootste deel van het benodigde geld is binnen c.q. toegezegd. Maar vanavond graag extra aandacht voor 
een actie van Wijnhandel Van Dijk aan de Schiedamseweg met lekkere Schiedam 750 jaar - jubileumwijnen.  
20 Procent van de opbrengst is voor het Kunstwerk. Te bestellen via de aanwezige bestelformulieren. Warm 
aanbevolen! 
De heer Smits wordt bedankt voor zijn inzet voor de realisatie van het kunstwerk. 
 
9. Rondvraag 
Ingrid Pijnakker memoreert met veel waardering de nieuwe website van de bewonersvereniging. Onlangs zag ze 
bij een bezoek eraan nieuwe relevante informatie.  
Het bestuur wordt gevraagd om, bijv. per email, push-upberichten te verzenden aan de buren bij nieuwe items 
op de site. 
Ze miste op de website informatie over de aanstaande ophoging van Vogelbuurt-Zuid, waarover inmiddels wél 
een eerst voorlichtingsavond voor bewoners heeft plaatsgevonden. Leo Koolhaas wijst op de website van de 
Gemeente Schiedam (de indeling/parkeervakken wordt anders, de bestrating zal aansluiten bij de rest van de 
buurt); Richard van den Born hoopt ook op informatie over dit project voor het komend Vogelvoer.  
Het bestuur zal zien of er relevantie informatie voor de website beschikbaar is/komt. 
 
Vóór de heer Roeling het woord krijgt, richt Leo Koolhaas zich nog tot Paul van Mansum, die na ruim acht jaar 
het bestuurssecretariaat neerlegt. Deze dank gaat vergezeld van een tafellamp (bekend was dat Paul die erg 
mooi vond!) en wat lekkernijen én een attentie voor zijn vrouw Anneke. Paul bedankt voor de fijne jarenlange 
samenwerking en wenst de vereniging alle goeds inclusief een werkbaar bestuur toe! 
 
10. Inleiding door de heer Jan Roeling over ‘Kethel’ 
In een boeiende presentie neemt Jan Roeling de aanwezigen mee in de geschiedenis van ons oude dorp. 
 
Na afloop biedt het bestuur de aanwezigen nog een drankje en een hapje aan. 
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